
Ny belysning i Skovlunde Syd 

Som nogen har bemærket, er der lavet markeringer på vores fortovsfliser. Disse 

markeringer er en angivelse af de nye lysmaster og lyskilder. 

Vi har fra Ballerup Kommune fået oplyst, at de nye lyskilder vil blive opstillet i 1. 

halvår af 2017. Årsagen til de nye masteplaceringer skyldes nye krav til en jævn 

fordelt belysning langs hele vejen – samt nye energi- besparende lyskilder, der giver 

et helt andet lys. 

Kommunen er dog forstående overfor grundejere, der påtænker ændring af deres 

udkørsel eller andet, som besværliggøres af de nye masteplaceringer. Derfor skal vi 

bede jer rette henvendelse til Kommunen, hvis I får problemer med en mast udfor 

jeres parcel. De vil gerne i dialog med disse grundejere og har mulighed for mindre 

justeringer af enkelte master. I øvrigt henviser de til Kommunens hjemmeside, hvor 

projektet er beskrevet nærmere. 

Alle får dog yderligere information fra Kommunen, inden arbejdet går i gang. 

Dette notat er blot et forvarsel for det kommende anlægsarbejde. 

 

Med venlig hilsen 

Parcelforeningen Toftholm 

 

 

     


